

Eurasia Train Notice Regarding Departure Limitation

To whom it may concern,

Please be noted on Oct-25 China Rail announced new round of departure limitation, this time including Eurasia train are also in the list. It reports rail departure via Alashankou and Erlian border are to be hold from Oct-25 to Nov-1. Known booked trains like Chongqing ETD 27th Oct; Xi'an ETD 28th/ 29th block train will be heavily impact. Estimated 25% of the departure will be cancelled due to the CR limit.

Thank you for your attention on above information. We will keep monitoring and posting to you if any further update.

调 度 命 令							
第 2414 号				2021 年 10 月 25 日			
局 别	受令人	传令人	时 间	局 别	受令人	传令人	时 间
哈 尔 滨	李 震 锡	程 绍 春	15:35	武 汉	高 宏 伟	程 绍 春	15:35
沈 阳	徐 军			西 安	陈 勇		
北 京	吴 印 东			广 州	董 刚		
太 原	白 国 梁			南 宁	李 火 川		
呼 和 浩 特	周 光 岐			成 都	苏 涛		
济 南	酒 荣 利			昆 明	邵 冲 发		
上 海	魏 天 明			兰 州	顾 阳 宏		
南 昌	陈 友 干			乌 鲁 木 齐	史 林 东		
郑 州	张 瑞 杰			青 藏	郭 树 栋		
受令局：各铁路局集团公司				抄分管运输副总经理			
<p>根据 10 月 25 日国铁集团保供办公会议决定，因口岸站严重积压，决定：</p> <p>1. 自 10 月 25 日 18 点起至 11 月 1 日 18 点止，全路各站装到阿拉山口（境）出口货物，除国铁集团确定的重点物资外一律停装。</p> <p>2. 自 10 月 25 日 18 点起至 10 月 28 日 18 点止，全路各站装到二连（境）出口货物，除国铁集团确定的重点物资外一律停装。</p>							

Multimodal Solution
Schenker China LTD.

2021/10/26